
Zápis z 12. zasedání Akademického senátu FIS, 
konaného dne 25. září 2019 

 

Přítomni:  Berka, Buchalcevová, Kaspříková, Langhamrová, Lutovský, Palát, 

Pavlíček, Ptáčková, Radváková, Řezanková, Skočdopolová, Sixta, Staněk, Vondra 

Omluveni: Bílková, Dolejš, Potančok 

Hosté: Fischer (děkan), Vltavská (proděkanka), Chlapek (proděkan) 

Schválený program: 

1. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na 

akademický rok 2020/2021 

2. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení na navazující magisterské studium 

FIS na akademický rok 2020/2021 ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce 

3. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení na navazující magisterské studium 

FIS na akademický rok 2020/2021 ve studijních programech vyučovaných v anglickém 

jazyce 

4. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení na doktorské studium FIS na 

akademický rok 2020/2021 

5. Různé 

 

Body 1-4 

Děkan fakulty představil návrh podmínek přijímacího řízení pro příští akademický rok, 

proděkanka Vltavská pak během rozpravy k jednotlivým bodům detailněji zdůvodnila změny, 

ke kterým dochází.  

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na bakalářské 

studium FIS na akademický rok 2020/2021. 

Hlasování: pro: 14 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na navazující 

magisterské studium FIS na akademický rok 2020/2021 ve studijních programech 

vyučovaných v českém jazyce. 

Hlasování: pro: 14 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na navazující 

magisterské studium FIS na akademický rok 2020/2021 ve studijních programech 

vyučovaných v anglickém jazyce. 

Hlasování: pro: 14 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na doktorské 

studium FIS na akademický rok 2020/2021. 

Hlasování: pro: 14 proti: 0 zdržel se: 0 

 

5. Různé 

 Senátor Pavlíček navrhl v reakci na výborné reference zaměstnanců na Centrum 

tělesné výchovy a sportu VŠE následující usnesení: 

 



Usnesení: AS FIS jménem Fakulty informatiky a statistiky děkuje CTVS VŠE za pořádání 

sportovních rekreačních kurzů pro zaměstnance a jejich rodinné příslušníky. Vzhledem 

k dobré organizaci a výbornému zázemí v Dobronicích, na Mariánské a v Nicově se 

jedná o velmi oceňovaný zaměstnanecký benefit, který pomáhá udržovat VŠE jako velmi 

žádaného zaměstnavatele. 

Velmi pozitivně také hodnotíme možnost sportovního vyžití, které CTVS nabízí 

zaměstnancům během semestru. 

Hlasování: pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

  

 Podnět od studentských senátorů: Parkování před Rajskou budovou je obsazeno 

dlouhodobě parkujícími vozy => vyřešit časovým omezením vjezdu. Děkan Fischer 

přislíbil tuto věc otevřít při jednání s kvestorem. 

 Pozvánka od 4FIS na fakultní koncert v pondělí 30. 9. od 20:00 v Café V lese. 

 Studentský senátor Jan Černý ukončil studium, do senátu tak místo něj nastoupil 

1. náhradník Miroslav Lutovský (pořadí dle počtu hlasů ve volbách – viz volební 

protokol) 

 

Zapsal: Pavlíček     Za správnost: Langhamrová 

 

Předpokládaný termín příštího zasedání AS FIS: bude oznámen. 

 

Poznámka: Děkan FIS v mezidobí mezi jednáním AS FIS a zpracováním zápisu informoval, 

že termín zápisů do bakalářského studia bude nutné z technických důvodů na straně VŠE 

přesunout z 15. 6. 2020 na 12. 6. 2020. 

 

 


